
Zhodnocení roku 2015 a plány na letošní rok 

 

V minulém roce, jsme dokončili  práce na stavebních pozemcích za vodárnou a to výstavbou 

komunikace. Tím byla po mnoha letech prakticky dokončena celá investice do zasíťování šesti 

stavebních pozemků. Všechny stavební pozemky jsou prodány, jeden rodinný domek je již 

zkolaudován, jeden je před dokončením. Výstavby zbývajících čtyř, bude pravděpodobně zahájena do 

dvou let. 

Ke konci roku se ještě podařilo zajistit osázení nové komunikace po levé straně směrem od rybníka 

buky a keři. Tato výsadba bude sloužit jako větrolam. Poslední investicí, v této lokalitě, bude ještě 

dostavba přejezdů ze silnice na stavební pozemky. Tyto se vybudují v době, kdy bude jasné jejich 

umístění. 

 

V roce 2015 proběhla za podpory Pardubického kraje rekonstrukce veřejného osvětlení ve Svatém Jiří, 

kdy byla vyměněna dosluhující svítidla za nová. 

 

Rovněž proběhla výstavba nového skladu sportovního náčiní ve Svatém Jiří. Stavba je dokončena a je 

podána žádost o kolaudaci. 

 

V Loučkách proběhly opravy a vylepšení klubovny hasičské zbrojnice. Byl přeložen chodník za 

hasičskou zbrojnicí. Další úpravy proběhli na dětském hřišti, kde byl opraven kolotoč, vybudován 

plůtek u kolotoče a vybudováno ohrazení kontejnerů na tříděný odpad. Byl vykoupen pozemek u 

hřiště a bazénu, pro plánované vybudování nového hřiště. 

Výstavba malé autobusové čekárny směr Svatý Jiří se pozdržela a bude dokončena, jakmile to počasí 

dovolí. 

V letošním roce je v plánu oprava místní komunikace v Sítinách, oprava polní cesty v Sítinách ve 

spolufinancování se ZOD Zálší.  

V Loučkách je v plánu obnovit kovový plůtek kolem křížku u hasičské zbrojnice, upravit cestu a 

plochu pro kontejner na biologicky rozložitelný odpad a po odstranění staré čekárny revitalizovat 

pozemek pod ní, včetně osázení zelení a úprav dlažby vedle pergoly. 

V Jiřím se plánuje oprava části chodníku od autobusové zastávky směr Brandýs nad Orlicí, opravy 

v obecní klubovně, odkup lesního pozemku za obecní klubovnou a výsadba višňové aleje na staré 

silnici. 

Další investici bude zadání projektové dokumentace na výstavbu multifunkčních hřišť v Jiřím a 

Loučkách.  

Hospodaření obce skončilo v roce 2015 plánovaně schodkem. Ten byl nižší oproti původně 

plánovaným 2 500 000,-Kč a činil 1 459 218,- Kč. Což bylo způsobeno především nižší cenou nové 

komunikace v Jiřím a větším prodejem stavebních pozemků, než bylo počítáno. K 31. 12. 2015 bylo 

na účtech obce celkem 3 799 070,- Kč. 

Chtěl bych využít této příležitosti a poděkovat všem občanům naší obce, kteří se jakkoli podíleli na 

jejím chodu, ať už při brigádách na údržbě obecního majetku, při pořádání kulturních a sportovních 

akcí, vedení mládeže a dalších aktivitách ve prospěch nás všech. Poděkování patří samozřejmě oběma 

místostarostům, všem zastupitelům a účetní obce.  

 
Miloslav Kubát, starosta 


